
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 

2016. június 29-én, szerdán 8:00 órakor megtartott nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 

12/2016. (VI. 29.) önkormányzati rendelete 

Őrbottyán Város Önkormányzatának szervezeti és m űködési szabályzatáról szóló 

16/2013. (X. 1.) önkormányzati rendeletének módosít ásáról 

138/2016. (VI. 29.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 

139/2016. (VI. 29.) határozat a polgármesteri beszá molóról 

140/2016. (VI. 29.) határozat a napirendi pontokról  

141/2016. (VI. 29.) határozat a fogorvosi alapellát ásra vonatkozó feladat-ellátási szerz ődés 
megkötésér ől 

142/2016. (VI. 29.) határozat az alapellátási ügyel et díjának emelésér ől 

143/2016. (VI. 29.) határozat az Őrbottyán, külterület 0114/8. hrsz. alatti ingatlan belterületbe 
vonásáról 

144/2016. (VI. 29.) határozat az Őrbottyán, külterület 0186/20. hrsz. alatti ingatlan  belterületbe 
vonásáról 

145/2016. (VI. 29.) határozat az Őrbottyán, zártkert 2708/1., 2708/3., 2708/6., 2708/ 7., 2708/8. hrsz. 
alatti ingatlanok belterületbe vonásáról 

146/2016. (VI. 29.) határozat a közbeszerzési érték határ alatti beszerzések eljárási rendjér ől 
szóló szabályzatának módosítása 

147/2016. (VI. 29.) határozat az Őrbottyán Város Önkormányzat szervezeti és m űködési 
szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) önkormányzati  rendelet módosításáról 

148/2016. (VI. 29.) határozata az Őrbottyán Város Önkormányzat szervezeti és m űködési 
szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) önkormányzati  rendelet módosításáról 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. június 29-én, szerdán 08:00 
órakor megtartott nyílt üléséről. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

 (2162 Őrbottyán, Fő út 63.) 

Jelen vannak: Kmetty Károly polgármester 

 Benedek Éva képviselő  

 Cserepka András képviselő  

 Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő 

 Dékány András képviselő 

 Lehoczky Enikő  képviselő 

 Kollár Sándor képviselő 

 Szabó István Ferenc alpolgármester 

 Gállné Mezősi Szilvia jegyző 

 Kiskuti Petra aljegyző 

 Batki Gabriella   gazdasági vezető  

 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 

 Lehoczkiné Franyó Hajnalka  Arteries Stúdió 



1 

 Previák András   GAMESZ igazgató 

 Csapó Károly   OBCSE 

 Rohfeld Anita jegyzőkönyvvezető 

Igazoltan távol:  Kiss László képviselő 

NAPIREND ELŐTT 

-  Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 

-  Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának állásáról, 
tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 

NAPIRENDEK 

Nyílt ülés keretében: 

1. Alapellátás ügyeleti díjának emelése 

2. Az Őrbottyán, külterület 0114/8., 0186/20. hrsz., valamint az Őrbottyán, zártkert 2708/1., 

2708/3., 2708/6., 2708/7., 2708/8. hrsz. alatti ingatlanok belterületbe vonása 

3. A közbeszerzési értékhatár alatti beszerzések eljárási rendjéről szóló szabályzat módosítása  

4. Őrbottyán Város Önkormányzatának szervezeti és működési szabályzatáról szóló 16/2013. 

 (X. 1.) önkormányzati rendeletének módosítása  

5. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

6. Szolgálati lakás bérleti kérelem elbírálása 

Kmetty Károly  polgármester:  Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 
fővel van jelen, határozatképes. Kiss László jelezte, hogy nem tud az ülésen részt venni, igazoltan van 
távol. Hitelesítőnek Cserepka András képviselőt kérem fel.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyz őkönyv hitelesít ő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 138/2016. (VI. 29.) határozat a 
jegyzőkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. június 29-én, szerdán 08:00 órakor 
kezdődő ülése jegyzőkönyvének hitelesítőéül Cserepka András képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester : Napirend előtti kérdés, interpelláció írásban hozzám nem jött, van-e 
valakinek valami kérdése? A polgármesteri beszámoló kiküldésre került, ezzel kapcsolatban van-e 
valakinek észrevétele?  

Cserepka András képvisel ő: Megkaptuk a testvér települési meghívót erről a programról kaphatnánk 
egy tájékoztatót? 

Kmetty Károly polgármester:  Takács Sánta Ágnes szervezi, nagyjából 50 fő az, aki megy, igazán 
szervezés alatt van az egész. Elméletileg szombaton 8 órakor indulnak a buszok, két busszal 
megyünk, lesznek, akik kint maradnak és vannak akik hazajönnek este. 11-től lesz vendégvárás egy 
közös köszöntő, főzőverseny, focimeccsek. Második nap egy szentmise, koszorúzás egy ebéd és jön 
haza a csapat. Szeretnék egy kiegészítést tenni, a polgármesteri beszámolóban jeleztem, hogy a Zöld 
Híd Kft. felmondta július 1-jével a szolgáltatást, tegnap kaptam a levelet, hogy visszavonja a Zöld Híd 
a felmondását. Megkapták azt a kormányzati támogatást, amivel tovább tud működni a Zöld híd.  

- Batki Gabriella bejött a terembe 8:03-kor. 

Kmetty Károly polgármester:  Megy tovább a szolgáltatás úgy, ahogy eddig volt. Gondolom, hogy 
lesz majd rendkívüli társulási ülés, ahol tájékoztatni fogja a társulás elnöksége a tagönkormányzatok 
képviselőit, hogy pontosan mi van a háttérben. Jeleztük rögtön a katasztrófavédelemnek, hogy ez 
most megtörtént, hogy vélhetőleg a kijelölő eljárás lezárult. Nem tudom, hogy mekkora összeget 
kaptak és, hogy az mire elég.  

Amint több információnk lesz, tájékoztatni fogjuk a képviselő testületet. 
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Kollár Sándor képvisel ő: Lehetséges, hogy addig menjen a huzavona, hogy a lakosok a féléves díjat 
egyben kapják meg? 

Kmetty Károly polgármester: Igen lehetséges, erre nincs ráhatásunk, viszont a kritikát biztosan mi 
fogjuk kapni ezért. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Örüljünk, hogy egyáltalán elviszik a hulladékot. 

Kmetty Károly polgármester: Igen, örüljünk ennek, pláne ebben a nyári melegben, mert volt egy 
olyan verzió, hogy ki se jönnek és a lakosságnak a kommunális hulladékát viszonylag sokáig kellet 
volna gyűjtenie. 

Benedek Éva képvisel ő: Lesz valami tájékoztatás a lakosság felé? 

Dékány András képvisel ő: Én meg fogom nézni a Zöld híd honlapját, én csak azt tartanám 
mérvadónak.  

Kmetty Károly polgármester: A Zöld híd honlapján nincs fent semmi, csak ez a hivatalos levelünk 
van, amit a Zöld hídtól kaptunk. 

- Kiskuti Petra kiment a teremből 8:10-kor. 

Kmetty Károly polgármester: Kérdés egyáltalán, hogy jelentessünk-e meg valamit, hiszen nem 
jelentettük be a honlapon, hogy megszűnik a Zöld híd szolgáltatása. Akkor hivatalosan nem 
megjelentetett hírt fogunk cáfolni?  

- Kiskuti Petra visszajött a terembe 8:11-kor. 

Kmetty Károly polgármester: Írhatok egy rövid tájékoztatót, hogy a Zöld híd továbbra is elvégzi a 
szolgáltatást. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Mi lenne, ha azokat a lakosokban felmerülő kérdéseket feltennénk a Zöld 
hídnak és az ő válaszukat közölnénk a lakossággal. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Szerintem keressük meg a Zöld hidat, hogy van-e valami 
tájékoztatójuk ezzel kapcsolatban. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek még valami kérdése a polgármesteri beszámolóval 
kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor szavazásra teszem fel a kérdést, aki elfogadja a 
polgármesteri beszámolót, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 139/2016. (VI. 29.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Kmetty Károly polgármester:  A napirendi pontokkal kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? 
Annyi módosítás lenne, hogy ma reggel volt egy rendkívüli humánügyi és ügyrendi együttes ülés ahol 
a fogorvosi praxis szerződésével kapcsolatban volt egy napirendi pont, ezzel egészítenénk ki a 
napirendi pontokat. Amennyiben nincs más észrevétel, akkor, kérem, aki egyetért a napirendi 
pontokkal, ezzel a módosítással az kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület a napirendi pontokról 8 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az  alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 140/2016. (VI. 29.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. június 29-én, szerdán 08:00 órakor 
kezdődő ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Feladat-ellátási szerződés fogorvosi alapellátás nyújtására 
2. Alapellátás ügyeleti díjának emelése 
3. Az Őrbottyán, külterület 0114/8., 0186/20. hrsz., valamint az Őrbottyán, zártkert 

2708/1.,2708/3., 2708/6., 2708/7., 2708/8. hrsz. alatti ingatlanok belterületbe vonása 
4. A közbeszerzési értékhatár alatti beszerzések eljárási rendjéről szóló szabályzat módosítása  
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5. Őrbottyán Város Önkormányzatának szervezeti és működési szabályzatáról szóló 16/2013. 
(X. 1.) önkormányzati rendeletének módosítása  

6. Egyebek 
 

Zárt ülés keretében: 
 

7. Szolgálati lakás bérleti kérelem elbírálása 
 
1. napirendi pont: Feladat-ellátási szerz ődés fogorvosi alapellátás nyújtására  

- Tárgyalta a Humánügyi bizottság és az Ügyrendi bizottság. 

Benedek Éva képvisel ő: Humánügyi bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Ügyrendi bizottság is elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 

Kmetty Károly polgármester: Van esetleg valakinek kérdése? Augusztus 1-jével lép a szerződés 
életbe, a jelenlegi helyen fogja elkezdeni a munkát a fogorvosnő, majd amikor az egészségház 
elkészül, akkor történik majd az átköltözés a háziorvosokkal együtt. 

Dékány András képvisel ő: Készítsünk erről is egy tájékoztatást, hogy új fogorvosunk lesz és 
gondolom új rendelési idő is. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Jelentessük meg, hogy melyek azok az ellátások, amiket 
térítésmentesen igénybe tudnak venni a lakosok. 

Kollár Sándor képvisel ő: Lehetne csinálni egy interjút vele ami által jobban megismernék őt a 
lakosok, és abban ki lehetne térni erre is. 

Dékány András képvisel ő: Fel fogjuk venni a doktornővel a kapcsolatot. 

Kmetty Károly polgármester: Van még valakinek kérdése? Amennyiben nincs, akkor szavazásra 
teszem fel, aki egyetért a határozati javaslattal, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 141/2016. (VI. 29.) határozata a 
fogorvosi alapellátásra vonatkozó feladat-ellátási szerződés megkötésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán és Csomád 
településekre kiterjedő fogorvosi alapellátási körzet feladatainak ellátására a praxisjoggal 2016. 
augusztus 1. napjától rendelkező dr. Balogh Enikő fogorvossal 2016. augusztus 1. napjától a 
határozat mellékletét képző feladat-ellátási szerződést köti. 

2. napirendi pont: Alapellátás ügyeleti díjának eme lése  

- Tárgyalta a Humánügyi és a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Benedek Éva képvisel ő: Humánügyi bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Kollár Sándor képvisel ő: Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság is elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek. 

Kmetty Károly polgármester: Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Amennyiben nincs, akkor, aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 142/2016. (VI. 29.) határozata az 
alapellátási ügyelet díjának emelésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Misszió Egészségügyi 
Központtal, az alapellátás ügyelet ellátására kötött megállapodásban az ügyeleti ellátáshoz biztosított 
havi önkormányzati hozzájárulást 17 Ft/fő/hó összegről 2016. augusztus 1. napjától 38 Ft/fő/hó 
összegre emeli. 
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A képviselő-testület az ügyeleti díj emelésének fedezetét az önkormányzat 2016. évi költségvetése 
általános tartaléka terhére biztosítja. Felhatalmazza a polgármestert a fentiek szerint módosított 
megállapodás aláírására. 

3. napirendi pont: Az Őrbottyán, külterület 0114/8., 0186/20. hrsz., valam int az Őrbottyán, 
zártkert 2708/1.,2708/3., 2708/6., 2708/7., 2708/8.  hrsz. alatti ingatlanok belterületbe vonása  

- Tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Kollár Sándor képvisel ő: Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek az előterjesztésben szereplő három határozatot. 

Kmetty Károly polgármester: Van-e kérdés a kiküldött határozati javaslatokkal kapcsolatban? 
Amennyiben nincs, akkor szavazásra teszem fel a0114/8 hrsz. alatti ingatlanról szóló javaslatot, aki 
egyetért a belterületbe vonással, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 143/2016. (VI. 29.) határozata az 
Őrbottyán, külterület 0114/8. hrsz. alatti ingatlan belterületbe vonásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán, külterület 0114/8. 
hrsz. alatti ingatlant belterületbe vonja. Felhatalmazza a polgármestert a belterületbe vonási eljárás 
lefolytatására. 

Kmetty Károly polgármester: A második, a külterület 0186/20. hrsz. alatti ingatlan belterületbe 
vonása, aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 144/2016. (VI. 29.) határozata az 
Őrbottyán, külterület 0186/20. hrsz. alatti ingatlan  belterületbe vonásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán, külterület 
0186/20. hrsz. alatti ingatlant belterületbe vonja. Felhatalmazza a polgármestert a belterületbe vonási 
eljárás lefolytatására. 

Kmetty Károly polgármester:  Végül, aki egyetért az Őrbottyán zártkert 2708/1., 2708/3., 2708/6., 
2708/7., 2708/8. hrsz. alatti ingatlanok belterületbe vonásával, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 145/2016. (VI. 29.) határozata az 
Őrbottyán, zártkert 2708/1., 2708/3., 2708/6., 2708/ 7., 2708/8. hrsz. alatti ingatlanok belterületbe 
vonásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán, külterület 2708/1, 
2708/3, 2708/6, 2708/7, 2708/8 hrsz. alatti ingatlanokat belterületbe vonja. Felhatalmazza a 
polgármestert a belterületbe vonási eljárás lefolytatására. 

4. napirendi pont: A közbeszerzési értékhatár alatt i beszerzések eljárási rendjér ől szóló 
szabályzat módosítása  

- Tárgyalta az Ügyrendi és a Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia jegyz ő: Ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság szintén elfogadásra javasolta, 
azzal a kiegészítéssel, hogy az 1/a pontban az a kiegészítés kerüljön bele, hogy a polgármester úr a 
képviselő-testületet a következő képviselő testületi ülésen tájékoztatja, illetve a közbeszerzési törvény 
megnevezése átvezetésre kerül. 

Kmetty Károly polgármester:  Aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja a határozatot, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 146/2016. (VI. 29.) határozata a 
közbeszerzési értékhatár alatti beszerzések eljárás i rendjér ől szóló szabályzatának módosítása 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a közbeszerzési értékhatár 
alatti beszerzések eljárási rendjéről szóló szabályzatát az alábbiak szerint módosítja: 

1. Az 5. § (2) bekezdésének felvezető mondata az alábbiak szerint módosul: 
2. „(2) Az ajánlattételi felhívás – a beszerzés tárgyától függően – az alábbiakat tartalmazza:” 
3. A 7. § az alábbi új (1a) bekezdéssel egészül ki: 
4. „(1a) Az (1) bekezdéstől eltérően az Ajánlatkérő dönt azon beszerzésről is, melynek értéke 

meghaladja az (1) bekezdés b) pont szerinti értékhatárt, amennyiben az adott beszerzésre a 
tárgyévi költségvetésben a fedezet rendelkezésre áll. A döntésről a polgármester a képviselő-
testületet soron következő ülésén tájékoztatja.” 

5. A közbeszerzési törvény számára vonatkozó hivatkozásokat javítja. 
 

A módosítást a folyamatban lévő beszerzési eljárásokra is alkalmazni kell. 

5. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzatának szervezeti és m űködési szabályzatáról 
szóló 16/2013. (X. 1.) önkormányzati rendeletének m ódosítása  

- Tárgyalta az Ügyrendi, Kulturális és Sport és a Humánügyi bizottság: 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: A Kulturális és Sport bizottság azzal a módosítással javasolja 
elfogadásra, a képviselő-testületnek, hogy kerüljenek ki a Kulturális és Sport bizottság 
megszűntetésére vonatkozó paragrafusok. 

Benedek Éva képvisel ő: A Humánügyi bizottság elfogadásra javasolja. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A mellékletben a hivatal létszámánál 22 szerepelt, ami már 23, ezt 
javítottam, mert az eredeti anyagban ez elgépelésre került.. 

Benedek Éva képvisel ő: Annyit szeretnék kérni, hogy az egyértelmű munkavégzés értelmében 
augusztus 1-jével vezessük be a rendeletnek ezt a módosítását. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Semmi akadálya.  

Lehoczky Enik ő képvisel ő: A Kulturális és Sport bizottság elnöke munkahelyi elfoglaltsága miatt 
nem tud részt venni, ezért megkért engem, mint a bizottság elnökhelyettesét, hogy olvassam fel azt a 
véleményét, amit ezzel kapcsolatban megfogalmazott, és az lenne a kérése, hogy a véleménye szó 
szerint szerepeljen a jegyzőkönyvben. 

„Tisztelt Képviselő-testület! 

Mindenek előtt a Kulturális és Sport Bizottság(későbbiekben KSB) további működésével kapcsolatos 
döntés kimenetelétől függetlenül, szeretném megköszönni a bizottság tagjainak eddig végzett 
munkáját, ami az előterjesztésben polgármester úr által leírtaktól eltérően, hasznos és fontos munkát 
végzett!  

Az előterjesztésben felsorolt magyarázat jól tükrözi polgármester úr ötlettelenségét, mert ha már 
mindenáron támadni szeretnénk valakit, akkor tegyük ezt úgy, hogy valós, csúsztatások nélküli 
információkra alapuló érvekkel tesszük!  

Az előterjesztésben lév ő sorrend szerint kívánok reagálni a leírtakra:  

1. Itt a közművelődési koncepció hiányosságairól ír polgármester úr.  

 2015 május 27-én a KSB és azt követően a Kt. a közművelődési koncepció felülvizsgálatát tárgyalta, 
ami nem az új koncepció elkészítését jelenti! Ezt a nyilvánvaló dolgot sajnos akkor is többször el 
kellett mondjam! Tisztában vagyok vele, hogy ezt Polgármester úr is tudja de kénytelen volt elferdíteni 
a tényeket ahhoz, hogy le tudjon írni valamit az előterjesztésbe! 

A koncepció megalkotása egyébként az idei év őszére lett betervezve a bizottság munkatervébe. 

2. Polgármester úr sportkoncepcióval kapcsolatos kritikái.   

A sportkoncepció elkészült a munkatervben meghatározott időre, és komoly távlati célok 
megvalósítására tettünk benne javaslatot.  



6 

Olyan érvekkel támadta ő és néhány képviselő is a koncepciót amit még a saját gazdasági 
programunkban sem tartottunk be! Persze ott ez senkit nem zavart hiszen Kmetty Károly 
 polgármester úr előterjesztése volt! Nem állítom, hogy tökéletes lett, mint ahogy semmi sem az, de 
abban biztos vagyok, hogy nem rosszabb mint bármelyik másik koncepció ami eddig az elmúlt 
években készült sportról vagy bármi másról! Ettől függetlenül is vállaltuk, hogy le fogunk ülni és újra 
tárgyaljuk a következő hónapokban! Nem gondolom, hogy ez elfogadható érv egy bizottság 
megszüntetésére! 

3. Polgármester úr állítása szerint a művelődési ház fejlesztésére tett javaslatok nem voltak 
megfelelően kidolgozva.  

 A művelődési ház fejlesztésére a bizottság a költségvetés tárgyalásánál tett javaslatot, ahol az ideje 
és helye volt! Ellenben polgármester úrral aki 2015-ben úgy tett javaslatot ingatlanok megvásárlására, 
hogy a 2016-os költségvetés terhére, aminek a paramétereit csak márciusban ismertük meg!Most 
pedig ő vádol engem felelőtlenséggel! Érezzük az ellentmondást ugye? A javaslattétel az 
intézményvezetővel és Kiszely Zoltán műszaki iroda vezetővel együttműködve történt! Kiszely Zoltán 
mint utólag kiderült hamis állítással tájékoztatta a Pénzügyi Bizottságot, miszerint nem történt 
egyeztetés!  

4. A városi rendezvények előkészítése nem kellően összehangolt, a feladatok és a felelősségi körök 
nincsenek lehatárolva. 

Ez az állítás ékes bizonyítéka annak, hogy polgármester úr hirtelen felindulásból, mondva csinált 
okokra hivatkozva próbálja megvezetni a testületet, hogy valamilyen köntöst tudjon adni a háttérben 
megbúvó személyes sértettségének! Kedves Polgármester Úr! Ilyenkor azért lehetne körültekintőbb! 
Mutassa már meg a képviselő testület tagjainak, hogy hol ír az SZMSZ arról, hogy a KSB feladata a 
rendezvények megszervezése, lebonyolítása, végrehajtása???? Mielőtt elkezdi keresni segítek! Az 
SZMSZ egész pontosan így fogalmaz: A Kulturális és Sport Bizottság feladata a kulturális és sport 
ügyekben, feladatkörökben a képviselő-testület döntéseinek előkészítése, a döntések 
végrehajtásának ellenőrzése. Mi megtervezzük, hogy milyen rendezvényeket szeretnénk a 
településen és erre teszünk javaslatot a testületnek. 

A rendezvények lebonyolítása mint minden településen a Művelődési Ház vezető, továbbá 
művelődésszervező feladata! Ettől függetlenül önszorgalomból segítettünk egy- két rendezvény 
megvalósításában aminek a nagy többsége sikeres volt! Persze volt olyan is ami kevésbé de ez nem 
a bizottságon múlt és tudjuk nagyon jól, hogy ilyen mindenhol előfordul. Tehát ezzel érvelni elég 
alattomos húzás volt de ahogy egy francia mondás tartja: " A STÍLUS MAGA AZ EMBER" ! 

5. Lemondott bizottsági tagságáról a sport területet képviselő nem képviselő jogállású tag. 

Bevallom őszintén ezt megmosolyogtam! Ettől azért többet vártam volna Polgármester úrtól! Mind 
közül talán ez a leggyengébb érv! Nos mint tudjuk más bizottságban is mondtak már le külsős tagok 
de ettől még nem szűnt meg a bizottság! Ha polgármester úr oda írta volna, hogy Csapó Károly 
egészségügyi és összeférhetetlenségi okokra hivatkozva szüntette meg tagságát akkor nem tudta 
volna bevenni az amúgyis üres és semmitmondó felsorolásba. Tudom, hogy polgármester úr szeretne 
többet bele látni ebbe mint ami valójában van de ne törje magát ezen, fölösleges! Azért az 
döbbenetes számomra, hogy egy beteg külsős tagot is megpróbált felhasználni a lejáratásomra!  

6. Ez ugyan nincs benne az előterjesztésben de a bizottsági ülésen Benedek Éva képviselőtársam 
azzal érvelt, hogy a KSB nem ült össze a bizottsági ülés előtt megbeszélni az előterjesztéseket! Elnök 
asszony! Ha már ezt hozza fel legalább a saját bizottságában tartaná be azt amit másoktól is elvár! 
Több mint másfél éve vagyok tagja az új ciklusban létrejött Humánügyi bizottságnak de nem volt 
szokás, hogy ülések előtt bármilyen fórumon beszéltünk volna az előterjesztésekről, de legyünk 
őszinték, minek is tettük volna!!!!?? Hiszen arra lett kitalálva a bizottsági ülés, hogy az 
előterjesztéseket ott vitassuk meg és azt követően menjenek be az anyagok a testület elé! Szóval ezt 
a csapatmunka hiányosságának felróni nem tartom korrektnek! 

Most pedig szeretnék felsorolni néhány dolgot az állítólagosan az elmúlt másfél évben haszontalanul 
dolgozó KSB Őrbottyán közösségéért végzett ténykedéseiből: 

- Első legfontosabb döntésünk közt volt a rendezvények számának a kibővítése. Azóta több részvételi 
rekordot döntő esemény volt. Pl. tavaszköszöntő vagy a majális! Igyekeztünk bővíteni a palettát, hogy 
mindenki érdeklődési körét fel tudjuk kelteni. Természetesen voltak olyan alkalmak amiken kis 
létszámban vettek részt de azt senki se gondolhatta komolyan, hogy a változás egyik pillanatról a 
másikra jön el.  
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Vissza kell adnunk az emberek hitét, hogy újra érdemes rendezvényekre és közösségbe járni 
Őrbottyánban. Ez egy hosszabb folyamat mivel az eltelt 10-15 év csalódottságát kell lerombolni. Az 
azonban nem vitatható, hogy elindult egy változás és jó irányba! 

- Kalász testvértelepülésünkkel együttműködve eredményes pályázatot nyújtottunk be a Bethlen 
Gábor alap által meghirdetett kiíráson. 

- Végrehajtottuk a sport és közművelődési koncepció felülvizsgálatát, továbbá javaslatott tettünk új 
koncepció megalkotására 

- Felmértük a művelődési házak és a műemlékvédelem alatt álló épületek állapotát, majd javaslatot 
tettünk azok rendbehozatalára 

- Sikeresen közreműködtünk a megnyert fűnyírópályázat megvalósításában 

- Javaslatot dolgoztunk ki a 10 éves testvértelepülési ünnepség programjára 

- Javaslatunkra hívtuk meg a Kalászi delegációt a Nemzeti Összetartozás napjára ahol a kalászi 
alpolgármester olyan szívbe markoló beszédet tartott amire nem volt példa Őrbottyánban azóta, hogy 
megemlékezünk Trianonról 

- Jelen voltunk minden fontosabb települési eseményen, hogy tartani tudjuk a kapcsolatot a helyi 
szervezetekkel és felmérjük az igényeket, levonjuk a tapasztalatokat! 

Sok mindent el lehet mondani de azt, hogy a KSB ne dolgozott vagy nem akart volna dolgozni azt 
semmilyen körülmények között! 

Mégis felmerül a kérdés miért van szükség erre az egészre és mi a valódi indítéka Kmetty Károly 
polgármester úrnak! Két dolog! Az egyik a személyes sértettség ilyesformán történő megtorlása más 
köntösbe bújtatva! Erre jó példa a Pénzügyi Bizottság(későbbiekben PB) megszüntetése, ahol 
mindenki tudhatta, hogy Lehoczky Enikő társammal történt konfliktusukat kezelte ilyen politikailag is 
inkorrekt módon! Gondoljunk bele, hogy milyen alapon szüntetünk meg egy bizottságot fél vagy 
másfél év után arra hivatkozva, hogy nem jól működik?? Egy bizottság munkáját a rájuk bízott 5 évből 
lehet majd leszűrni, ahogy a képviselők és a polgármesterét is. Ez sajnos nem így történt és arra 
hivatkozva fél év után, hogy a PB nem jól végzi a munkáját, visszahívta a régi bizottságot( Szoboszlai 
Szilvi személyét leszámítva) akiket az előző ciklusban nyújtott teljesítmény miatt nem véletlenül nem 
bízott meg, de most kénytelen volt megtenni, pusztán azért, hogy levezesse a feszültségét és 
személyes bosszút álljon Lehoczky Enikőn! Ez a településsel szemben sem volt méltó és tisztességes 
egy vezetőhöz!  

A másik dolog, hogy eltereljük a képviselők és a lakosság figyelmét a valós problémákról! Mert ugye 
senki se gondolja, hogy Őrbottyánnak jelenleg a KSB helyzete a legnagyobb gondja??!!  

Általános elégedetlenség van a településen. Ilyen alapon az összes bizottságot meg lehetne szüntetni 
a pénzügyit kivéve mert az ugye kötelező! 

Néhány eklatáns példa, hogy hogyan és milyen eszközökkel igyekezett polgármester úr ilyen 
helyzetbe hozni a bizottságot, pusztán azért, hogy találjon okot a megszüntetésére! 

A 10 éves testvér települési ünnepséget elkezdte háromnegyed órával a megbeszélt és a meghívóban 
feltüntetett időpont helyett, kellemetlen helyzetbe hozva ezzel 
képviselőket,intézményvezetőket,lakosokat akikről azt gondolhatta mindenki, hogy késtek,holott csak 
áldozatul estek polgármester úr hibájának, amiért persze megpróbálták a KSB-t felelőssé tenni! 

Egyedül, önhatalmúlag hozott egy Bérbeadási Szabályzatot amiről tájékoztatást is csak utólag, 
kétszeri kérésre kaptunk! Egy átgondolatlan, valóságtól elrugaszkodó összegeket tartalmazó 
szabályzatot, amit rajta kívül mindenki látta, hogy ezer sebből vérzik! Persze a lakosok minket 
képviselőket és a bizottságot keresték felháborodásukban, holott még egyszer hangsúlyozom, még 
csak a véleményünket sem kérték ki róla! Arról már ne is beszéljünk, hogy törvénytelen körülmények 
között jött létre! 

Elvárja polgármester úr, hogy nagy változások legyenek pl. a Műv Házak állapotát tekintve de 
pénzügyi támogatást nem áll szándékában biztosítani hozzá! Így aztán el lehet majd mondani, hogy a 
KSB nem csinált semmit! 

Megnyertük a műfüves labdarúgó pályázatot! Polgármester úr megkért, hogy ha lehet egyeztessek az 
MLSZ-el, hogy toljuk el egy évet a megvalósítást, mert ugyan nincs ellenére a beruházás de anyagi 
szempontból jó lenne ha 2016-ban valósítanánk meg! Leegyeztettem az MLSZ-el, elfogadták a 
kérésünk. Közben polgármester úr még a gazdasági programba is beépítette.  
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Aztán jött a 2016-os költségvetés és tudatosan kihagyta belőle a műfüves pályázatot, amiről ha nem 
kérdezek rá még csak említést sem tesz! Arra hivatkozott, hogy nincs rá szükség, persze egy évvel 
előtte nem ezt mondta! Gyakorlatilag becsapott engem  és mindenkit aki hitt a megvalósításban, 
megvonva ezzel egy jelentős sportfejlesztési lehetőséget a várostól, így aztán el lehet mondani, hogy 
a sportban sem történik semmi! Az sem érdekelte, hogy az általa benyújtott gazdasági programmal is 
ellent mond! 

Szóval ez a helyzet Tisztelt Képviselő-testület!  

Polgármester úrnak az az elképzelése, hogy a testület azért van, hogy neki bólogasson még akkor is 
ha nem biztos, hogy az a város érdekeit szolgálja! Ami nagyon zavarja őt ha valaki fel meri vállalni a 
véleményét még akkor is ha az nem egyezik az övével. Erejét és hatalmát demonstrálva bizonyítani 
szeretné, hogy márpedig neki senki ne merjen ellent mondani! 

Ez a település nem egy egyszemélyes irányítást választott, nekünk mindig meglesz és meg van a 
lehetőségünk arra, hogy igent vagy nemet mondjunk, még akkor is ha vannak vezetők akiknek ez 
éppen nem a kedvére való! 

Elnézést kérek ha néhol túlontúl őszinte voltam, de kellett ahhoz, hogy lássuk a kialakult helyzet valódi 
okait! Az igazság az, hogy nincs igazság de én mégis az az ember vagyok aki igyekszik minden 
helyzetben az igazságot keresni! 

Köszönöm, hogy végighallgattak!” 

Kmetty Károly polgármester:  Köszönöm. Az az igazság, hogy erre a szintre nem szeretnék 
lesüllyedni, nem kívánok így foglalkozni ezzel a levéllel, mert ha már csúsztatásról van szó, akkor ez a 
levél ékes példája annak. Egyetlen dolgot hadd hozzak fel, itt minden nagyon klasszul működött, 
például a műemlékvédelemmel kapcsolatos koncepció. Szándékosan nem akartam akkor Kiss Lászlót 
megbántani, de az egész egy plágium, itt van előttem az előterjesztés, Román András 
műemlékvédelemmel kapcsolatos cikke lett beemelve az előterjesztésbe. Ez nagyon nagy 
mélyrepülés képviselő úr részéről. 

Benedek Éva képvisel ő: Én is meg lettem szólítva az ügyben, hogy nem egyeztetek a Humánügyi 
bizottsággal. Én szeretném elmondani, hogy vannak olyan előterjesztések, melyek  jogi alapúak, 
nagyrészt a hivatalban készülnek és nem ültünk össze, de úgy gondolom, hogy a szolgáltatás 
szervezési koncepciójánál összeültünk, szociális kerekasztalt tartottunk, egészségügyben is 
összeültünk a rendelővel kapcsolatban, többször is. Ezt kikérem magamnak, hogy nem kérem ki a 
Humánügyi bizottság tagjainak a véleményét. 

Cserepka András képvisel ő: Ez a képviselő testületre se vet jó fényt, nem tartom ezt méltónak. 
Lehet, hogy ezt a témát el kellene napolni és leülni megpróbálni tárgyalni, együtt kell még dolgozni 
egy jó darabig. Én magam már mondtam, hogy sokkal rugalmasabbnak tűnik a mostani képviselő 
testület, és megpróbálunk megfelelő partnerek lenni, és olyan munkát végezni, ami előre viszi a 
települést. Valamilyen formában jó lenne pontot tenni ennek a végére, de ezt a vitát méltatlannak 
tartom. Én nem folyok bele abba, hogy kinek miben van igaza. Át kell gondolni és a megfelelő 
tapasztalatot le kell szűrnünk.  

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Szerintem mindannyiunk számára elgondolkodtató ennek a levélnek a 
megszületése. Valóban így kell megoldani egy problémát? 

Kmetty Károly polgármester:  Két dolgot szeretnék még mondani. Nagyon fájlalom, hogy képviselő 
úr azt nem említi meg a levelében, hogy nem velem volt a harca, hanem a kulturális és sport bizottsági 
tagok szavazták le folyamatosan azokat az előterjesztéseket, amelyeket készített. A testvér települési 
dologban pedig csak annyit, hogy ha mi bent a hivatalban nem teszünk meg mindent azért, hogy ez jól 
sikerüljön, akkor ez egy nagyon nagy égés lett volna. Mindent mi csináltunk, egy-egy telefonon kívül 
Kiss László nem csinált semmit. Valamint az, hogy csináljunk olyan rendezvényeket, amik felrázzák a 
települést, az sem Kiss László ötlete volt, ez sem állja meg a helyét. Arra hivatkozni, hogy ha valami 
jól sikerült és az az ő érdeme, azt gondolom nem etikus. Ha nem dolgoztunk volna vele nagyon sokat, 
a hivatali dolgozók, a képviselők, akkor nem lett volna ezekből semmi. Lehet, hogy önhatalmúlag 
elkezdtem korábban a testvér települési rendezvényt, elnézést. Állítólag ő szervezte a dolgot, és ő 
nem tudott arról, hogy ideérnek egy órával korábban. Azzal kezdődött a program, hogy vendégvárás. 
A vendégvárás arról szól, hogy az ember várja a vendégeket, nem beesik 11-kor, mikor megnyitjuk a 
büféasztalt. Az a bajom, hogy elnök úrnak számos olyan megjegyzése volt, amit ha magába nézne, 
akkor tudná, hogy sokkal nagyobb munkát kell belefektetni, ahhoz, hogy egy bizottságot fenn tudjon 
tartani. 
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Lehoczky Enik ő képvisel ő: Szeretném jelezni, hogy én személy szerint azt nem támogatom, hogy a 
kulturális és sport bizottság és a humánügyi bizottság össze legyen vonva. 

Dékány András képvisel ő: Itt keveredik személyi alkalmasság kérdése, elvégzett munka minősítése 
és szervezeti felállás. Én nem csodálkoznék ezek után azon, hogyha képviselőúr minden előterjesztés 
ellen menne. Nem tudom, hogy mi a megoldás, gondolom László kérheti, hogy ez a levél szó szerint 
bekerüljön a jegyzőkönyvbe. Nekem az a problémám, hogy én nem vagyok partner az ilyen és 
hasonló módszerekben. Én többször elmondtam neki, hogy itt nem arról van szó, hogy neki nem lehet 
elmondani, vagy szólásszabadság van, hanem, hogy képviselő-társakat megtisztelsz azzal, hogy 
nyitott vagy arra, hogy nem azért szavazza le a testület, mert veled ki akarunk tolni, hanem azért mert 
alapvetően megalapozatlan volt a benyújtott előterjesztés. László nyitottságot vár el, de ő nem nyitott 
másokkal szemben. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Teljes mértékben egyetértek azzal, hogy a feszültség nem fog 
megszűnni a döntéssel, megoldást kell keresni.  

Benedek Éva képvisel ő: Két gondolatot szeretnék mondani, az egyik azzal kapcsolatban, hogy a 
bizottság sem fogadta el a döntést, legutóbb a sportkoncepcióval kapcsolatban volt egy olyan javaslat 
is, hogy bővítsük ki, dolgozzunk rajta, most ne menjen a testület elé, szavazzuk meg legközelebb. 
Elnök úr ezt nem fogadta el, ezt a megoldást, én úgy gondolom, hogy mi próbáltunk segíteni és 
együttműködni, ő nem volt hajlandó elfogadni. A másik, hogy én is nagyon szomorú lennék, ha Kiss 
László személyes sértettségét fontosabbnak tartaná az önkormányzat és a lakosság képviseleténél. 

Kmetty Károly polgármester: Volt egy módosítás, hogy a rendelet tervezetből kerüljenek ki a 
Kulturális és Sport bizottság megszüntetésére vonatkozó rendelkezések.  Aki ezzel egyetért, az 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 2 igen, 5 ellen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett, a javaslatot nem fogadta el,  az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 147/2016. (VI. 29.) határozata  Őrbottyán 
Város Önkormányzat szervezeti és m űködési szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, Őrbottyán Város Önkormányzatának 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) önkormányzati rendeletének 
módosításáról szóló rendelet-tervezetéből a Kulturális és Sport bizottság megszüntetésére vonatkozó 
rendelkezések elhagyását nem támogatja.  

Kmetty Károly polgármester: A második javaslat az volt, hogy augusztus elseje legyen a hatályba 
lépés napja. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 6 igen, 0 ellen szavazattal, 
2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 148/2016. (VI. 29.) határozata az 
Őrbottyán Város Önkormányzat szervezeti és m űködési szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Őrbottyán Város 
Önkormányzatának szervezeti és működési szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 1.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról szóló rendelet-tervezet 7. §-ában a hatályba lépés időpontjaként 2016. 
augusztus 1. szerepeljen. 

Kmetty Károly polgármester: Egyben az egészet teszem fel szavazásra, aki elfogadja a rendelet 
módosítását, azzal, hogy augusztus elsején lépjen hatályba, aki ezzel egyetért, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 6 igen, 2 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének…/2016. (…) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzatának szervezeti és m űködési szabályzatáról szóló 16/2013. (X. 
1.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 
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6. napirendi pont: Egyebek  

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi bizottság ülésén beszéltünk a Nyitott 
iskolaudvar programról, amit Szabó István alpolgármester koordinál, aki segíteni tud, annak a 
segítségét szívesen fogadja. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 8:59 órakor bezárta és a testület zárt ülés keretein belül folytatta az 
ülést. 

 

 Kmetty Károly Gállné Mez ősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 

 Cserepka András 

 képviselő 

 jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


